
Úboč 12.9.2012 

Zápis č.3 

 

Zápis ze zasedání obecního zastupitelstva obce Úboč,  

které se konalo ve středu 12.9.2012 od 20
00

hod. v „Hospůdce pod Vinicí.“ 

 

Přítomní: Haas M., Černý Vl., Síkora V. ml., Síkora V. st., Síkora F., Hynčík T., Matějka V., 

Matějka P., Zima V. 

Občané: Tomášek K., Blecha P., Černík L. 

 

Program: 

1. Zahájení 

2. Kontrola usnesení 

3. Úprava rozpočtu 

4. Projednání žádosti p. Kulhánkové 

5. Projednání změny hřiště 

6. Různé 

7. Diskuse 

8. Usnesení 

9. Závěr 

 

1. Ve 20
00

hod starosta přivítal všechny přítomné a zahájil zasedání zastupitelstva. 

Přítomné seznámil s navrženým programem zasedání, který byl devíti hlasy schválen a 

rovněž devíti hlasy byly schváleni i ověřovatelé zápisu p. Matějka Pavel a Síkora 

Václav ml. 

2. Starosta seznámil přítomné s usnesením z posledního zasedání, ke kterému nebylo 

z řad přítomných žádných dotazů ani připomínek. 

3. Ve třetím bodě jednání se přistoupilo k úpravě rozpočtu dle skutečného pohybu peněz 

jak v příjmech tak ve výdajích. Po vysvětlení pohybu peněz v jednotlivých kapitolách 

dal starosta o úpravě rozpočtu hlasovat. Zastupitelstvo obce souhlasilo s rozpočtovým 

opatřením 3/2012 a tuto úpravu všemi devíti hlasy schválilo. 

4. Starosta seznámil přítomné s žádostí p. Dagmar Kulhánkové Úboč čp.49 ohledně 

odpuštění poplatků za svoz domovního odpadu, který od ní skutečně odvezen nebyl. 

Paní Kulhánková žije na samotě v hájence vzdálené 2km od obce, kam je se svozovým 

autem obtížný přístup. Zastupitelstvo žádost projednalo a dle čl.7 Obecně závazné 

vyhlášky č.2/2012 obce Úboč žádosti p. Kulhánkové vyhovělo. Schváleno devíti 

hlasy. 

5. V dalším bodě jednání starosta přednesl žádost p. Milady Štětinové Úboč čp.12. Paní 

Štětinová požaduje vyklizení parcely č.2036 v k.ú. Úboč, která je jejím majetkem a 

v katastru nemovitostí je vedena jako ostatní plocha-sportoviště a rekreační plocha. 

Paní Štětinová chce převést tuto parcelu na ornou půdu, kterou bude pronajímat. Obec 

žádost projednala a vyklizenou plochu předá p. Štětinové k 15.11.2012. Zastupitelstvo 

vybere jinou plochu obecního pozemku a projedná její převedení a přípravu na hřiště. 

Schváleno devíti hlasy. 

6. Zastupitelstvo projednalo přípravu říjnových voleb do zastupitelstev krajů. 

Dále pověřilo starostu zajištěním oprav sociálního zařízení v kulturním domě, opravy 

provést do konce září.  

Zastupitelstvo projednalo a schválilo uspořádání Vánočního koncertu v kostele sv. 

Mikuláše v Úboči. Vystoupí pěvecký sbor „Canzonetta“ z Domažlic. Koncert se 



uskuteční v pátek 21.12.2012 od 18
30

hod. Obec zajistí malé občerstvení jak pro 

vystupující tak i návštěvníky koncertu. 

7. V diskusi se hovořilo o pracích v lese před nástupem zimy.Vyžínání a nátěr mladých 

stromků proti okusu provede p. Pecl z Kolovče. Obecní úřad poskytne za vyklizení 

lesa palivo pohostinství v Úboči. Práci zajistí hasiči z Úboče. 

8. Ve 21
30

hod starosta přednesl usnesení, které bylo devíti hlasy schváleno. 

9. Ve 21
35

hod starosta poděkoval přítomným za účast a věcnou diskusi a ukončil 

zasedání. 

 

Ověřovatelé zápisu:člen zast.: Matějka P.   ……………....... 

        člen zast.: Síkora V. ml.             ..………………. 

          starosta   : Zima V.   ………………... 

 


